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 יו"ר המועצה.  -  ד"ר גדי אלפסי, עו"ד 

 חבר. –נציג מפעל אדמה מכתשים   -     הדרן עולמי 
 חבר   –נציג מפעל טבע טק  -   איציק אלמקייס 

 חבר.  –נציג מועצת רמת נגב  -     מוטי אברג'ל
 חבר.   -תרכובות ברוםנציג  -   יובל אמיתי  

  נעדרו:
 . חברה  –נציגת משרד הכלכלה והתעשייה  -   )לא מונה נציג( 
  נציג עיריית באר שבע.-                )לא מונה נציג( 

 . חבר -מרחביםנציג מועצה אזורית  -      ארמי פרג' 
 חברה.  –נציגת משרד הבריאות  -    ד"ר איזבלה קרקיס

 
 : סגל המועצה

   
 מנכ"ל המועצה.  -    יוסי מלכה                
 גזברית המועצה. -  רו"ח לירז שוורץ טל    
 יועמ"ש.  -  עו"ד אלדד אופק    
 מהנדס המועצה.  -   יוגב אזולאי   
 מנהל אגף יחידה סביבתית.  -   ישראל אושר   
 מ"מ מנהל אגף תפעול ולוגיסטיקה.  -   יורם קויטה    
 מנהל אגף חירום ובטחון.  -   ציון יחיה   
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 : גדי אלפסי

 פותח את הישיבה. 
 

  : דיון
 
 המועצה דיווח ראש  .1

 
עיריית ב"ש .1.1 עם  להיות    -איחוד  עלינו  ויקרה,  באר שבע, למקרה  עיריית  עם  למיזוג  הכנות  החלו 

. מנכ"ל המועצה ומנכ"לית עיריית ב"ש מונו לניהול הנושא. התקיימה פגישה  1.1.25מוכנים עד ל  
 ראשונה. כל נושא שיצטרך אישור מליאה, יועלה להצבעה.

 
   איציק אלמקייס:

 ? נושא הארנונה בישיבות הללו  יסוכםהאם 
 

 : גדי אלפסי
הנושא  , משרד הפנים קיבל את הבקשה.  50%-מטרת עיריית ב"ש להעלות את הארנונה בסדר גודל של כ

  שנים. 3שנים או  5בפעימות של  העלייה בארנונה תתקייםהאם   שעדיין לא סגור הוא,
 

 אישור פרוטוקולים .2
 

 מצ"ב.  -29.01.2024 מיום 01/2024אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה  .2.1
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 

 
 
 

 מצ"ב.  – 29.01.2024אישור תמצית וועדת הנהלה כספים מיום  .2.2
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 

 
 
 
 

  

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 מצ"ב. -29.01.2024 מיום שלא מן המנייןתמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה  אישור .2.3

 
 : גדי אלפסי

 מבקש לאשר.
 
 
 

 
 
 

המועצה    אישור .2.4 מליאת  מישיבת  והחלטות  המניין  תמצית  מן  טלפונית,  -שלא   מיום   הצבעה 
 מצ"ב.  -31.01.2024

 
 : גדי אלפסי

 מבקש לאשר.
 
 
 
 

 
 
 .מצ"ב מכתב ממנהל התכנון  -תב"ע שטחים דרומיים  .3

 
המועצה    ,)עד לקו השמורה(  "עהם נדרש לבצע עדכון תבלהשטחים הדרומיים הינם השטחים מדרום  

 .שינוי התב"ע את ההליך שלמקדמת מול הועדה המחוזית 
לדרישת  המחוזית   בהתאם  הסף  ב  הועדה  לתנאי  מתבקשת  המועצה  מליאת  התכנית  הסמיך  לקידום 

 ר את הועדה המקומית לתכנון ובניה כמגישת התכנית.ולאש
 מבקש לאשר.

 
 
 
 

 
 
 
 ירד מסדר היום. .4

 
 . הננעל הישיבה

 14:35שעה: 

 

_______ __________        ________________ 
 יוסי מלכה               ד"ר גדי אלפסי, עו"ד    
 מנכ"ל המועצה                          ראש המועצה        
 
 : עתקיםה

 .משתתפים
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  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
  מאושר פה אחד. החלטה:

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


